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Inleiding

Het afgelopen seizoen was er een van 
groei, consolidatie en vooruitgang voor 
Forescate. Van de prestaties op het veld tot 
de ontwikkelingen achter de schermen, de 
club heeft op vele fronten stappen gezet. 

Dit jaarverslag belicht de belangrijkste 
aspecten van het seizoen 2023-2024, 
waaronder de prestaties van onze teams, 
de inspanningen op het gebied van 
hockey technische zaken, de verbeterde 
communicatie, de samenwerking met de 
gemeente en andere sportverenigingen, en 
onze plannen voor de toekomst. 

We zijn trots op wat we hebben bereikt en 
kijken met vertrouwen naar de komende 
jaren. Het bestuur kijkt zeer positief terug 
op het afgelopen seizoen. Na een succesvol 
lustrumjaar is de positieve energie door-
gezet in 2023-2024. Zowel Heren 1 als 
Dames 1 hebben zich weten te handhaven in 
hun nieuwe, hogere klassen. De jeugd heeft 
goed gepresteerd in de competitie, en bij 
de senioren en trimmers gaan alle teams 
door naar het volgende seizoen. 

De club draait goed dankzij de inzet van 
onze vrijwilligers. Daarnaast zijn ook rond 
de velden mooie stappen gezet en… wat 
hebben we het gezellig gehad op de club! 
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Algemeen

Tijdens de heisessie aan het begin van 
het seizoen heeft het nieuwe bestuur, 
vijf speerpunten geformuleerd: veiligheid, 
betrokkenheid, ambitie, gezelligheid en 
continuïteit.

1. Veiligheid zowel op het veld, als ernaast. 
Belangrijkst punt om te benoemen is dat er 
een professioneel vertrouwenspersoon is 
aangesteld.

2. Betrokkenheid zit hem vooral in 
het mobiliseren van zo veel mogelijk 
vrijwilligers. De commissies zijn groeiende. 
Daar willen wij nog meer op inzetten.

3. Ambitie is niet alleen het eerste elftal, 
maar dat iedereen zich kan ontwikkelen 
binnen zijn eigen kunnen. Dat kan zowel 
in hockey zijn, maar ook daarbuiten 
bijvoorbeeld achter de bar, als trainer of 
coach, als scheidsrechter of in verschillende 
commissies.

4. Gezelligheid richt zich vaak op het 
clubhuis, feestje, The Dansant en andere 
mooie evenementen zoals een familie 
hockeytoernooi of een Sevenstoernooi.

5. Continuïteit is financiële stabiliteit 
belangrijk, waarbij er geïnvesteerd wordt 
in zonne-energie en duurzame oplossingen. 
Forescate is een vereniging en alles wat er 
wordt gedaan komt terug naar haar leden.
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Gemeente
Belangrijkste grote wijziging is dat de 
gemeente het voorstel van de wethouder 
m.b.t. het sportaccommodatie beleid 
unaniem heeft aangenomen. Dit heeft 
vooral betrekking op de velden. De eerste 
gesprekken zijn net opgestart en ook zal 
er nauw worden samengewerkt met de 
Stichting Beheer Sport Voorzieningen 
Adegeest (SBSSA). De samenwerking 
met de gemeente is sterk verbetert, het 
bestuur is behoudend v.w.b. de toegezegde 
nakomingen van de gemeente en neemt 
de positie in, eerst zien en dan geloven. 
Temeer omdat er een ravijnjaar wordt 
verwacht in de overheidsfinanciën.

Sporttafel
De sporttafel krijgt steeds meer een 
centrale positie tussen alle verenigingen. 
Er wordt op een constructieve manier 
samengewerkt. Dat is begonnen met het 
Sportakkoord. Er wordt samengewerkt in 
de communicatie richting de gemeente en 
daarmee hebben wij input kunnen leveren 

voor het Sportaccommodatie beleid wat er 
nu ligt. Chris Vink zit inmiddels ook in het 
bestuur van de Sporttafel, met als doel de 
samenwerking tussen de verenigingen nog 
meer te stimuleren.
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Communicatie

In het seizoen 2023-2024 heeft MHC Forescate grote stappen gezet op het gebied van 
communicatie, zowel intern als extern.

Sociale media en website
De club heeft haar aanwezigheid op sociale media geïntensiveerd, met een focus op het 
delen van levendig en relevant content.
Er is een merkbare toename geweest in het aantal filmpjes, foto’s en nieuwsberichten over 
onze teams en clubactiviteiten op verschillende sociale mediaplatforms.
Daarnaast is er een begin gemaakt met de ontwikkeling van een nieuwe website. Dit project 
zal in het komende seizoen worden afgerond.

Evenementenkalender
Een belangrijke verbetering in 
de interne communicatie was de 
introductie van een uitgebreide 
evenementenkalender. Deze 
kalender, die voor iedereen 
zichtbaar is, heeft geholpen bij 
het plannen en promoten van 
clubactiviteiten.

Lokale media
MHC Forescate heeft ook haar 
zichtbaar heid in de lokale 
media vergroot. Wekelijks 
verschijnen er nu artikelen in 
de lokale kranten. Naast een 
wedstrijdverslag van Dames of 
Heren1 wordt er ook altijd een 
team uitgenodigd in de pen te 
klimmen. 
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HTZ seizoen 2023-2024

Vasthouden en uitbouwen
Het seizoen 2023-2024 stond in het teken 
van vasthouden en uitbouwen. Na het 
doorpakken van het vorige seizoen, was het 
tijd om de ingezette koers te bestendigen 
en verder te ontwikkelen. Forescate heeft 
laten zien dat we niet alleen plannen 
kunnen maken, maar deze ook kunnen 
implementeren en tot een succes kunnen 
brengen.

HTZ commissie: Continuïteit en 
vernieuwing
De Hockey Technische Zaken (HTZ) 
commissie heeft onder leiding van de 
nieuwe voorzitter Esmeralda Immink 
voortgebouwd op het fundament dat door 
haar voorganger Noëlle Dijksman was 
gelegd. Het formuleren van HTZ-beleid 
is voortgezet, met bijzondere aandacht 
voor de doorstroom van O18 naar jong 
senioren. De pilot in de O12, waarbij 
geen selectietrainingen voor de eerste 
teams werden gehouden, is dit seizoen 
gecontinueerd en uitgebreid naar alle 
jeugdlijnen.

Een belangrijke ontwikkeling was de 
evaluatie van de HTZ-structuur onder 
lijncoördinatoren, trainers en coaches. 
Deze feedback zal de basis vormen voor 
verdere verbeteringen in het komende 
seizoen.

Prestaties op het veld: Vasthouden 
en groeien
Heren 1

Onder leiding van de nieuwe trainer/coach 
Chris Hoekstra heeft Heren 1 zich goed 
weten te handhaven in de overgangsklasse. 
Dit is een prestatie van formaat waar 
we als club trots op mogen zijn. Aan het 
eind van seizoen 2023, vertrokken enkele 
ervaren spelers zoals Yannick de Haas (307 
caps), Tom Kruysmulder (175 caps), Machiel 
van der Linde (125 caps), Duco Aalbregt (57 
caps) en Koen Vink (56 caps). Ook namen we 
afscheid van manager Pieter Holst, die naar 
Cartouche vertrok waar voormalig coach 
Robbert Paul Aalbregt hoofdcoach is.

Dames 1
Dames 1 heeft onder de nieuwe trainer/
coach Kevin Segeren en assistent Steven 
Altenburg een indrukwekkende prestatie 
neergezet door in de top 3 te eindigen. 
Dit succes biedt een solide basis voor 
verdere groei in de eerste klasse. We namen 
afscheid van manager Albert Immink 
en Marja Spreij, evenals van  speel sters 
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Philique Immink (201 caps), Esther Kret 
(200 caps) en Maud Elert (23 caps).

Doorstroom naar de senioren
De doorstroom van jeugdspelers naar 
de seniorenteams blijft een speerpunt. 
Het stimuleren van O18-spelers om mee 
te trainen met Heren 1 en Dames 1 is 
geïntensiveerd. Het doel is om jaarlijks 
2 à 3 spelers vanuit de jeugd te laten 
doorstromen naar de eerste teams.

Prestatie jeugdteams: Groei en succes
Het seizoen 2023-2024 heeft opnieuw een 
stijgende lijn laten zien in de prestaties van 
onze jeugdteams, zowel in de breedte als 
bij de topteams. We zien dat de ingezette 
koers van het technisch plan zijn vruchten 
blijft afwerpen.

Topteams
De jongens van JO18-1 hebben zich in de 
subtop weten te vestigen, wat getuigt van 
hun groeiende talent en vastberadenheid. 
Ook de meisjes van MO18-1 hebben met 
trots in de 1e klasse gespeeld, waar ze hun 
plek hebben verworven en zich hebben 
bewezen.

De JO16-1 bereikten het Super O16 
niveau, een prestatie die niet alleen de 
vaardigheden van de spelers weerspiegelt, 
maar ook de kwaliteit van coaching en 
training die zij ontvangen. De MO16-1 heeft 
zich in de subtop weten te handhaven, wat 
aantoont dat ze goed meedraaien in een 
competitieve omgeving.

De JO14-1 heeft eveneens in de subtop 
gespeeld, terwijl MO14-1 zich in de 1e klasse 
heeft bewezen. De jongere teams, zoals 
JO12-1 en MO12-1, hebben ook hun stempel 
gedrukt door respectievelijk op het eerste 
niveau van de 1e klasse en in de 1e klasse 
(niveau 2) te acteren. Deze prestaties 
tonen aan dat Forescate een sterke 
jeugdopleiding heeft en dat we in staat 
zijn om op hoog niveau mee te draaien in 
verschillende leeftijdscategorieën.

Sterkte- en breedteteams
Ook bij de sterkte- en breedteteams zagen 
we een positieve ontwikkeling. Over de hele 
linie was het spelniveau weer iets beter 
dan het jaar ervoor, wat aantoont dat de 
kwaliteit van onze jeugdopleiding zich niet 
beperkt tot de topteams. Forescate is dan 
ook een vereniging waar aandacht voor 
de sterkte- en breedteteams hoog in het 
vaandel staat. Waar bij veel verenigingen 
deze teams genoegen mogen nemen met 
een ballentas en een veld, worden alle 
teams van Forescate getraind door een 
speler of speelster uit de topteams, H1 of 
D1, of een andere (gediplomeerde) trainer. 
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De prestaties van onze jeugdteams vormen 
een solide basis voor de toekomst van 
Forescate. Ze onderstrepen het belang 
van onze focus op jeugdontwikkeling en 
doorstroming naar de seniorenteams. Met 
deze resultaten kijken we vol vertrouwen 
naar de komende seizoenen, waarin we 
deze lijn hopen door te zetten en verder uit 
te bouwen.

G-hockey
Bij Forescate speelt ook al jaren een 
enthousiaste groep spelers in ons 
G-hockey team. G-hockey is een inclusieve 
en aangepaste vorm van hockey die 
speciaal is ontworpen voor spelers vanaf 
10 jaar met een mentale of psychische 
beperking. Binnen Forescate hebben we 
een gezellig team, gecoördineerd door 
Marie José Luitjes, Machiel Oppenheim 
een Amber van Oijen dat afgelopen jaar 
met enkele spelers is gegroeid. We hebben 
plannen om G-hockey bij Forescate te 
verbreden en het verder te laten groeien. 

Jongste Jeugd
De Jongste Jeugd heeft een mooi jaar 
achter de rug. Op de zondagen hebben 
de kabouters en benjamini’s het hele jaar 
met veel plezier getraind onder leiding van 
enthousiaste begeleiders. Vier O7 teams 
hebben daarnaast wedstrijdjes tegen 
buurclubs gespeeld op zaterdagochtend, 
waarbij hun passie en inzet duidelijk 
zichtbaar waren.

De O8, O9 en O10 teams hebben 
doordeweeks getraind en op zaterdag 
stevige wedstrijden gespeeld. Er is 
veel aandacht besteed aan het continu 
verbeteren van de trainingen, met regel-
matige evaluaties en implementatie van 
verbeteringen. 

De lijncoördinatoren hebben zich ingezet 
om leuke dingen te organiseren voor 
deze groep en meegeholpen de aantallen 
te vergroten; onder andere door het 
organiseren van meerdere vriendjes- en 
vriendinnetjestrainingen.

Een hoogtepunt voor de O10 spelers is de 
‘mini van de week’ bij thuiswedstrijden 
van Heren of Dames 1. De jonge spelers 
krijgen de kans om de wedstrijd te openen 
en kijken vervolgens met open mond naar 
wat hun hockeycarrière in de toekomst zou 
kunnen worden.
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Kampioenen
We zijn trots op onze (zaal)kampioenen van 
dit seizoen, op het veld waren dit:
Bij de senioren H45-1, H30-1, DDA
Bij de junioren JO14-1 en JO12-2
Deze teams hebben laten zien dat hard 
werken en teamspirit tot mooie resultaten 
kunnen leiden.
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Zaalhockey: Uitbreiding van 
faciliteiten
De samenwerking met de British School 
in the Netherlands (BSN) en het gebruik 
van de Vliethorst voor de jongste jeugd 
is voortgezet. Dit heeft geresulteerd in 
betere trainingsfaciliteiten voor onze 
teams. Voor het komende seizoen wordt 
onderzocht of structureel gebruik van een 
veld in de Roomburg Dome mogelijk is, 
wat zou betekenen dat elk team, inclusief 
senioren, minimaal één keer per week in 
een zaal kan trainen.

Ledenwerving en -behoud: 
Creatieve aanpak

In een tijd waarin de populariteit van 
teamsporten daalt, heeft HTZ zich ingezet 
om nieuwe leden aan te trekken en 
bestaande leden te behouden. Initiatieven 
zoals:
–  Deelname aan gemeentelijke sportclinics
–  Aanwezigheid op het Weekend van 

Voorschoten
–  Deelname aan Voorschoten4kids

–  Organisatie van vriendjes- en 
vriendinnetjestrainingen

–  Aanbieden van proeftrainingen
–  Verzorgen van gymlessen voor 

basisscholen in de Vliethorst

Deze activiteiten hebben bijgedragen 
aan de zichtbaarheid van Forescate in de 
gemeenschap en het enthousiast maken 
van potentiële nieuwe leden.

Voor het behoud van leden zijn er meet-
rainmogelijkheden gecreëerd voor 
O18-spelers met (jong)senioren en zijn 
er vroege inventarisaties en evaluatie-
gesprekken gehouden.

Daarnaast hebben we afgelopen jaar voor 
het tweede jaar op rij de Forescate super-
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cup georganiseerd waarin alle competitie 
spelende teams meestrijden om de winst. 
Op de site van Forescate staat na iedere 
competitieronde een update van de top25 
ingeluid door een animerend artikel. 
Achter de schermen werken we aan andere 
verbindende initiatieven die in de toekomst 
uitgerold zullen worden.

Samenwerkingen: Versterken van 
banden
In het seizoen 2023-2024 heeft Forescate 
de bestaande samenwerkingen voortgezet 
en versterkt met:

Paulides en Partners Fysiotherapie
Het wekelijkse inloopspreekuur voor 
de jeugd is gecontinueerd, waarbij veel 
jeugdleden gebruik hebben gemaakt van 
de mogelijkheid om hun blessures te laten 
onderzoeken en vrijblijvend advies te 
krijgen.

British School in the Netherlands (BSN)
De succesvolle samenwerking voor het 
gebruik van hun gymzaal voor zaal -
trainingen is voortgezet, wat de zaal-
hockey vaardigheden van onze jeugd teams 
ten goede is gekomen.

SGK (Salman Salman GoalKeeper academy)
De samenwerking voor de training van 
onze keepers in de O16 en O18 teams is 
voortgezet, wat heeft bijgedragen aan de 
verdere ontwikkeling van onze talentvolle 
doelverdedigers.

Hoofdklasse clubs in de regio
We hebben de afspraken over de bena-
dering van talentvolle spelers verder 
verfijnd, wat heeft geleid tot een trans-
paranter proces en betere onderlinge 
verhoudingen.

Basisscholen in Voorschoten

De samenwerking is geïntensiveerd, met 
deelname aan gemeentelijke sportclinics 
en het verzorgen van gymlessen in de 
Vliethorst voor basisschoolleerlingen.

Bovenlander kampen
Er zijn twee goedbezochte kampen 
georgani seerd op de velden van 
Forescate. In de meivakantie stonden er 
zo’n 40 kinderen ingeschreven en in de 
zomervakantie waren er zelfs 70 kinderen 
aanwezig om samen lekker te hockeyen. 

HTZ Vooruitblik: Vasthouden en 
verder uitbouwen
Voor het seizoen 2024-2025 staat Forescate 
voor de uitdaging om de ingezette lijn vast 
te houden en verder uit te bouwen. We 
hebben ambitieuze plannen voor zowel 
onze topteams als de bredere ontwikkeling 
van de club.
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Bij Heren 1 en Dames 1 ligt de focus op 
het vergroten van de doorstroom vanuit 
de jeugd. We willen het vroeg meetrainen 
van JO18-1 en MO18-1 met de eerste teams 
stimuleren, met als doel jaarlijks 2 à 3 
spelers te laten doorstromen naar H1 en 
D1. Voor Heren 1 is het streven om een 
stabiele overgangsklasser te worden, 
terwijl Dames 1 zich wil ontwikkelen tot een 
stabiele eerste klasser.

Voor het behoud van leden zetten we in op 
het uitbreiden van meetrainmogelijkheden 
voor O18-spelers met (jong)senioren. We 
gaan vroeg in het seizoen inventariseren 
wat de plannen zijn van spelers in de 
O18-lijn en hoe we hen kunnen behouden 
voor de club. Daarnaast voeren we 
evaluatiegesprekken met seniorenteams 
om hun behoeften en wensen beter te 
begrijpen.

De HTZ commissie gaat de verbeterpunten 
die voortgekomen zijn naar aanleiding 
van de recente evaluatie implementeren 
in de HTZ-structuur. We introduceren 
bijvoorbeeld de nieuwe functie van Keepers 
lijncoördinator om onze doelverdedigers 
nog beter te ondersteunen. Voor de 
breedte teams gaan we specialistische 
extra trainingen opzetten. Een mooie 
ontwikkeling is de uitrol van de 
Spelersmonitor, wat ons in staat zal stellen 
om groeiend talent in de breedte teams 
beter te signaleren. Kinderen ontwikkelen 
zich allen op unieke wijze en dit geldt ook 

voor hockeyvaardigheid en -inzicht. Tevens 
kan de pubertijd het ene jeugdlid een boost 
geven in hockeybetrokkenheid terwijl een 
ander juist geïnteresseerd raakt in andere 
dingen. We willen dat de teamindelingen dit 
zoveel mogelijk reflecteert. 

Een belangrijk aandachtspunt voor het 
komende seizoen is het verbeteren van 
de structuur en communicatie tussen 
coaches onderling, in samenwerking met de 
Manager HTZ. Dit zal leiden tot een betere 
afstemming en kennisdeling binnen de club.

We zetten ook in op het vergroten van onze 
gediplomeerde trainerskolom. Met trots 
kunnen we melden dat 11 deelnemers van 
Forescate aan het begin van het seizoen 
starten met de HT2 opleiding. Deze 
investering in onze trainers zal de kwaliteit 
van onze trainingen verder verhogen.

Daarnaast gaan we ons richten op de 
inzet van lijntrainers. Deze specialisten 
zullen zich focussen op specifieke 
leeftijdsgroepen, wat zal bijdragen aan 
een meer gestructureerde en consistente 
trainingsaanpak binnen elke lijn. Een 
technologische toevoeging hierbij is 
de implementatie van de hockey-app 
Hockeyfood. We gaan deze app volledig 
vullen met lijnspecifieke oefeningen, wat 
onze trainers en spelers een schat aan 
gestructureerde trainingsmaterialen zal 
bieden.
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Op het gebied van zaalhockey gaan 
we onderzoeken of we structureel 
gebruik kunnen maken van een veld in 
de Roomburg Dome. In combinatie met 
onze bestaande faciliteiten bij BSN en 
de Vliethorst zou dit betekenen dat elk 
team, inclusief de senioren, minimaal één 
keer per week in een zaal kan trainen. Dit 
zou een enorme boost geven aan onze 
zaalhockeyvaardigheden.

We blijven ons inzetten voor ledenwerving 
en -behoud. De succesvolle initiatieven 
zoals deelname aan gemeentelijke 
sportclinics, aanwezigheid op het 
Weekend van Voorschoten, deelname aan 
Voorschoten4kids, en het organiseren van 
vriendjes- en vriendinnetjestrainingen 
worden voortgezet en waar mogelijk 
geïntensiveerd. Ook gaan we door met 
het aanbieden van proeftrainingen en het 
verzorgen van gymlessen voor basisscholen 
in de Vliethorst. 

Door deze plannen in de praktijk te 
brengen, streven we ernaar om Forescate 
naar een hoger niveau te tillen. We willen 
niet alleen onze sportieve prestaties 
verbeteren, maar ook het clubgevoel 
versterken en ervoor zorgen dat Forescate 
een plek blijft waar spelers van alle 
niveaus zich thuis voelen en zich kunnen 
ontwikkelen. Met deze vooruitblik zetten 
we de koers uit naar een toekomst waarin 
Forescate blijft groeien en bloeien, zowel 
op als naast het veld.

HTZ van Forescate wordt, op de Manager 
HTZ na, gerund door vrijwilligers. We 
zijn ontzettend trots op en blij met deze 
mensen die zich zo onvermoeibaar inzetten 
om alles goed te laten verlopen en als club 
door te blijven ontwikkelen. 
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Beheer

Dit jaar stond grotendeels in het teken 
van onderhoud aan de velden en in 
samenwerking met de SBSSA zijn de 
volgende onderdelen op de velden 
aangepakt.

Op en rond het veld

1. Groen onderhoud
In de winter is er een grote snoei actie 
gehouden rondom de velden 1, 2 en 3. 
Het groen nam de overhand en de velden 
hadden last van de bomen, struiken en 
veroorzaakte extra alg aangroei.

2. Velden
De drainage afvoer werkte niet meer 
voldoende, er is ontstopt en hersteld 
voor een betere afvoer van het water van 
alle velden. I.c.m. het natuurlijke anti-alg 
behandeling van de watervelden, worden 
de velden steeds beter en wordt de alg 
aanslag op de velden minder.

3. Verlichting
De verlichting van veld 1 is vervangen voor 
een nieuwer en beter systeem. De oude 
verlichtingsinstallatie is verouderd en zijn 
geen onderdelen meer van verkrijgbaar. 
De lampen die van veld 1 afkwamen zijn 
opgeslagen om de overige velden te 
voorzien bij onderhoud. Op den duur 
komen ook deze velden in aanmerking voor 
vervanging.

4. Watersproeisysteem
Door problemen met het watersproei-
systeem blijkt dat de ringleiding (die ouder 
is dan de velden) gebreken vertoont.  
Er is via de SBSSA advies opgevraagd hoe 
dit te verbeteren. Dit geldt ook voor het 
sproeisysteem waar de onderdelen niet 
lang meer voorradig zijn.
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5. Netten ballenvangers
Het net van de ballenvanger veld 1 (tegen 
de voetbal aan) wordt vervangen. Gelijk 
wordt het herstel van de overige netten 
meegenomen.

Clubhuis
Verduurzaming
Door vertraging in leveringen, subsidies en 
hogere energieprijzen valt de opbrengst 
dit jaar helaas tegen. Hier was in de 
begroting rekening gehouden met 10k 
minder energiekosten. Komend jaar is de 
verwachting dat deze 10k besparing wel 
wordt gehaald omdat alle zonnepanelen 
inmiddels in gebruik zijn en kunnen aan-
gesloten worden op de zonneboiler. Daar-
naast wordt de frituur electrisch waardoor 
wij in zijn geheel van het gas af zijn.

Tent overkapping

Tijdens de corona periode hebben 
wij een tent aan de zijkant van het 
clubhuis geplaats om aan de kant van 
veld 3 droog te staan. De tent was in 
slechte staat en is vervangen door een 

gesponsorde overkapping. Waar met 
name op zondagochtend als de kabouters 
en benjamini’s trainen door ouders veel 
gebruik van wordt gemaakt. 

Videotoren

Door de krachten van een aantal sponsoren 
te bundelen is het mogelijk gemaakt om 
een nieuwe videotoren te realiseren. Onze 
vaste sponsor en aannemer WBM heeft de 
toren gebouwd. Een mooie eyecatcher om 
te zien. Tijdens de opening van het seizoen 
is de toren officieel geopend en inmiddels 
al vele malen gebruikt. 
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Buitenbar
Onder de overkapping tussen veld 1 en veld 
2 is de buitenbar meermaals open geweest 
tijden TD’s en evenementen. Hier kan ook 
door teams gebruik van worden gemaakt. 
Dus de mooie team bbq’s en/of andere 
activiteiten kunnen hier volop worden 
georganiseerd.

Opstallen
Samen met de gemeente zijn wij begonnen 
om alle opstallen (die middels natrekking 
juridisch eigendom zijn van de gemeente), 
middels de notaris over te zetten naar de 
vereniging.

Huurcontracten
Met het Vlietland College is er een nieuw 
5-jarig contract afgesloten. Wij zijn blij 
met de scholen het Vlietland College en 
het Leonardo da Vinci College die bij ons 
komen sporten en zo de club voorzien van 
huurinkomsten.
Met Partou de BSO die de 1e verdieping 
huurt zal er binnenkort gesproken worden 
over verlenging voor de komende 5 jaar.

Verbouw plannen
In het verlengde van de mogelijke verbouw 
van het clubhuis om ruimte te creeeren 
voor Fysiotherapie activiteiten, hebben 
wij als bestuur te kennen gegeven aan 
de verschillende partijen dat wij een 
vereniging zijn en geen vastgoed belegger. 
Een dergelijke investering kan dan ook 
niet van MHC Forescate komen en/of door 

MHC Forescate worden gefinancierd. De 
Fysiotherapie heeft te kennen gegeven dat 
ook niet voor eigen rekening en risico te 
willen doen. Daarmee is in principe deze 
verbouwing voorlopig van de baan.

Buurthuis van de toekomst
Forescate en de maatschappij
De maatschappelijke activiteiten in de vorm 
van het Buurthuis van de toekomst blijft 
een onderdeel van Forescate waar we trots 
op zijn en is meer dan alleen maar hockey. 
Het buurthuis van de toekomst is iedere 
woensdagochtend met seniorenfit of 
walking hockey actief. Een nieuw initiatief 
is ontstaan voor jonge moeders met 
kinderen met “Lekker in je vel”, moeders 
die een uurtje komen sporten met kind of 
alleen en dat het kind een uurtje wordt 
opgevangen bij Partout. Er is dus plek bij 
Forescate van heel jong tot oud. Daarnaast 
maken nog steeds twee middelbare scholen 
doordeweeks gebruik van de velden voor 
gymlessen.

Het G-team is en blijft het leukste en 
sportiefste team van Forescate. Mensen 
met een verstandelijke beperking 
trainen wekelijks en doen mee aan een 
maandelijkse competitie, waar sportief en 
gezelligheid voorop staan! 
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Sponsoring
De commissie is inmiddels uitgegroeid 
tot 12 leden. Ook dames 1 en heren 1 zijn 
vertegenwoordigd in deze commissie. 
Daardoor zal er betere afstemming zijn 
met de teams wat de vlaggenschepen zijn 
van de vereniging. Het sponsorcontract 
met de hoofdsponsor Rabobank is 
verlengd. Andere sponsorcontracten zijn 
opgeschoond en ook de borden langs de 
velden hangen nu goed. 

Er zit veel energie in deze groep. Nadat 
Rens van het bestuur naar de commissie is 
gegaan en er nu mee stopt, zijn wij heel blij 
dat Lars Knoester (aanvoerder H1) bereid is 
de voorzittershamer over te nemen. Naast 
alle gelden die zijn opgehaald is er nog eens 

10k meer aan sponsorgelden opgehaald dan 
voorgaande jaren. Het is mooi om te zien 
hoe de verschillende sponsorinitiatieven 
bijdragen aan de strakke uitstraling van de 
club. 

G-team
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Scheidsrechters

Ieder weekend staat dit team weer klaar 
om veel wedstrijden zelf te fluiten, fluiters 
te begeleiden en het aantrekkelijker te 
maken om te fluiten. Ook gedurende 
de week zijn ze bezig met de complexe 
planning van het weekend. Er komen 
nog te vaak reacties terug van mensen 
die staan opgesteld, dat ze niet kunnen. 
Het principe is, ben je ingedeeld, kan je 
niet? Dan regel je zelf een vervanger. 
Ondanks al deze vrijwilligers zijn er vooral 
op de zaterdag oudere scheidsrechters 
nodig. Vanaf de winterstop wordt ook 
de zondag meegenomen in de planning. 
Doel is meer senioren in te zetten op de 
zaterdag. Voor de begeleiding van jonge 
fluiters, zelf te fluiten in de O18 en /of 
O16 of om te helpen met het aanspreken 
van publiek die zich onsportief opstellen 
tegen de scheidsrechters. Wij spreken een 
bijzondere waardering uit voor deze groep!

Sportiviteitscommissie
De commissie is uitgebreid met twee dames 
(Hiske en Cornelie). We zijn aangesloten bij 
de regionale overleggen en er is afgelopen 
jaar een convenant ondertekend mede 
door Forescate. Sportiviteit staat hoog op 

de agenda. De commissie gaat meer aan 
de slag met de blauwe kaart en andere 
initiatieven om sportiviteit onder de 
aandacht te brengen.

Bar en evenementen
Bar
Bij de bar zijn flink wat veranderingen 
doorgevoerd. Wij zijn over van fles naar 
tap en van glas naar blik. Geen papieren 
bekertjes meer maar zowel voor limonade 
als koffie en thee naar vaste bekers. Er 
is vers fruit en sinds dit seizoen zijn wij 
begonnen met verse broodjes en gebak, 
wat ook een succes lijkt. De uitstraling 
van de bar wordt ook aan gewerkt met 
menukaartjes en af en toe thema’s zoals 
bv Halloween en Pasen. Het bar team is 
verder uitgebreid met betaalde krachten 
waar een hele leuke sfeer is. De crew is nu 
herkenbaar aan de zwarte polo’s. De omzet 
en de marge is met +/- 30% gestegen 
ondanks dat de prijzen van de consumpties 
laag gehouden worden.
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Evenementencommissie
Na het succes van de vele 
activiteiten die we in het 
lustrumjaar hebben georgani-
seerd hebben we afgelopen 
seizoen wederom een activiteiten 
kalender gemaakt met onder 
andere de druk bezochte 
Pubquiz, Grote Clubactie feest-
avonden voor de jongste 
jeugd, A/B feest, The Dansant 
georganiseerd door de senioren 
teams zelf, Sevens Toernooi, Glow 
in the dark party georganiseerd 
door 3 enthousiaste moeders, 
ter afsluiting van het seizoen 
de team BBQ, het jaarlijks 
terugkerende succes het 
Forescate Familie Hockey 
Toernooi met dit jaar als thema 
‘Typisch Holland’ en tot slot voor 
het begin van de zomervakantie 
het met elkaar kijken naar EK 
wedstrijden. 
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Financieel jaarverslag 2023-2024

Ondanks hoger dan verwachte inkomsten 
uit de contributie, als gevolg van een hoger 
ledental dan geanticipeerd en daarnaast 
boven verwachting hoge inkomsten uit 
loterijen (10k) en uit sponsoring (10k), 
hebben wij helaas het vorige seizoen 
af moeten sluiten met een verlies van 
EUR 6.673.

Dit was het resultaat van een aantal 
financiële tegenvallers. Zo was de afdracht 
aan de KNHB EUR 6000 hoger dan voor-
zien, deels ten gevolge van het hoger 
aantal leden, maar ook als gevolg van een 
gewijzigde contributie-systematiek. 

Een andere belangrijke financiële tegen-
valler waren de kosten voor water, gas 
en elektriciteit. De kosten voor water 
waren bijna EUR 5000 hoger dan begroot 
als gevolg van een langdurige en niet 
opgemerkte lekkage in de ijsblokjes-
machine. Een andere tegenvaller was een 
naheffing van de Stichting met betrekking 
tot de elektriciteit en gas uit 2023 die tegen 
hoger dan verwachte prijzen moest worden 
ingekocht. Tevens was er een tegenslag 
met de verduurzaming van het clubhuis, 
in het bijzonder met de zonneboilers die 
pas kortgeleden werden aangesloten als 
gevolg van technische problemen. Hierdoor 
bleef de afhankelijkheid van aardgas 
hoog en ook vielen de prijzen van aardgas 
tegen. Gezamenlijk resulteerde dit in een 

tegenvaller van EUR 22.000 voor gas water 
en elektra. Wel zal een bedrag van ca. 
EUR 2.500 worden gefactureerd aan onze 
huurder Partou, maar pas na afloop van 
huidig kalenderjaar. 

Naar verwachting zullen de kosten 
voor deze posten in het huidige seizoen 
normaliseren en kunnen we de vruchten 
gaan plukken van de verduurzaming. De 
kostenbesparingen zullen achteraf met de 
Stichting, die de energieabonnementen 
afsluit en beheert, worden verrekend.

Een laatste tegenvaller was het gevolg 
van hogere kosten voor activiteiten dan 
begroot. Het is niet realistisch gebleken om 
Thé Dansants en feesten te organiseren 
voor het begrote bedrag van EUR 5000. 
Niettemin kan hier wat op de kosten 
worden bespaard zonder dat dit de sociale 
activiteiten van de club inperkt.

Hoewel de baromzet hoog was, zelfs 
vergelijkbaar met het lustrumjaar, is 
de netto-opbrengst relatief laag. Dit 
is toe te schrijven aan een gewijzigde 
kostencalculatie. Naar aanleiding van 
een steekproef van de belastingdienst 
is gebleken dat de btw-aangifte over 
de afgelopen jaren niet helemaal juist is 
geweest. Gemaakte kosten voor schoon-
maak en huishoudelijke producten zijn 
steeds verdeeld tussen de niet-btw-
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plichtige vereniging en de wel btw-
plich tige bar. Inkomsten van evene-
men ten zijn steeds als omzet voor de 
vereniging genomen en niet voor de 
bar. De belastingdienst heeft informeel 
laten weten dat zij akkoord is met terug-
vordering van btw voor alle schoon-
maakkosten en kosten voor huishoudelijke 
producten, voor alle omzet voor con-
sump ties dient echter btw te worden 
afgedragen, ook voor omzet tijdens evene-
menten. Deze wijziging komt tot uiting in 
een lager resultaat van de bar overigens 
zonder dat de brutomarge is verslechterd. 
Deze is zelfs gestegen tot 37%. 

De post ‘te vorderen btw’ is gecorrigeerd 
voor het gewijzigde belastingregime. Dit 
resulteert in een neerwaartse aanpassing 
van de vrije reserve van EUR 37.274. Het 
bestuur stelt voor om ook het negatieve 
resultaat van vorig seizoen ten laste te 
brengen van de vrije reserve die hierna 
uitkomt op EUR 62.482. 

De continuïteitsreserve is daarnaast 
aangepast voor een afschrijving van het 
clubhuis in 100 jaar. 

Ondanks deze correcties blijft de solvabili-
teit van de vereniging onverminderd sterk 
met een solvabiliteitsratio van 85%. De 
hypothecaire lening voor het clubhuis zal 
in de loop van het huidige seizoen volledig 
worden afbetaald waarna er alleen nog een 
schuld resteert voor de verduurzaming. 

Daarnaast is er nog sprake van een goede 
samenwerking met de Stichting Beheer 
Sportfaciliteiten Sportpark Adegeest 
die onze velden beheert en die goed 
gekapitaliseerd is en waarvan MHC 
Forescate thans nog de enige afnemer is. 

Ook de liquiditeit blijft voldoende met een 
current ratio van 2,65. De liquide middelen 
zijn echter aanzienlijk geslonken. Dit is, 
naast de eerdergenoemde afboeking 
op de te vorderen btw, voornamelijk 
toe te schrijven aan de investering in de 
verduurzaming van het clubhuis, die voor 
het grootste deel uit eigen middelen is 
betaald. Er is een lening afgesloten met de 
Rabobank van EUR 45.000, het resterende 
bedrag van ca. EUR 55.000 is geïnvesteerd 
uit eigen middelen. Wel is er een standby 
krediet afgesloten van EUR 45.000 met de 
Stichting om, indien dat nodig zou zijn, de 
liquiditeit te versterken. 

In tegenstelling tot de begroting voor 2023-
2024 is ervoor gekozen om de investering in 
de verduurzaming van het clubhuis niet te 
activeren en af te schrijven, maar ten laste 
te brengen van de onderhoudsreserve. Het 
meerjarig onderhoudsplan voorziet in het 
onderhoud aan installaties en de impact 
van de verduurzaming zal in het MJOP 
worden geïntegreerd. 
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Opmaak:

Ons clubhuis en de inventaris zijn 
en blijven verzekerd via ClubZeker, 
een verzeke ringsagent van Axa. De 
verzekerde bedragen zijn respectievelijk 
EUR 2.011.671 en EUR 196.949. Er zijn twee 
nieuwe verzekeringen afgesloten voor 
de zonnepanelen en de overkapping, 
respectievelijk voor EUR 96.643 en 
EUR 15.000.


